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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIX 

z  Sesji w dniu 16 września 2020  
 

 

Obrady rozpoczęto 16 września 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:15 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 

2. Izabella Górzyńska 

3. Piotr Jakubowski 

4. Łukasz Kamiński 

5. Dorota Kłos 

6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

7. Hanna Krzyżewska 

8. Artur Maicki 

9. Adam Marciniak 

10. Michał Mierzwa 

11. Renata Mirosław 

12. Joanna Morawska 

13. Piotr Obłoza 

14. Wojciech Ołdakowski 

15. Paweł Poncyljusz 

16. Michał Rosa 

17. Piotr Sędziak 

18. Maja Szwedzińska-Sikorska 

19. Ewa Urbańska 

20. Beata Walczak 

21. Magdalena Woźniak 

22. Ewelina Wójcik 

23. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji. 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 

Burmistrz Putkiewicz wnioskował o wprowadzenie do programu sesji 3-ch dodatkowych 

uchwał: 

1. W sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Józefosław 

2. w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 RM w Piasecznie z dnia 17.06.2020r w 

sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach 

stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz 

ustalenia zasad pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów 

3. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. części wsi Bobrowiec 
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Burmistrz wnioskował także o zdjęcie z programu sesji uchwały nr 9 w sprawie 

odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

podjętego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r. i 

uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1260/XL/2017 z dnia 13.12.2017r. zmieniającą 

Uchwałę Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r. 

 

1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Józefosław 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Józefosław.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) 

Renata Mirosław, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała wprowadzona jako pkt 14 z bieżących uchwał. 
 

2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 RM w 

Piasecznie z dnia 17.06.2020r w sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów 

Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno 

niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad pobierania opłat za korzystanie z 

tych parkingów 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 RM w 

Piasecznie z dnia 17.06.2020r w sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów 

Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno 

niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad pobierania opłat za korzystanie z 

tych parkingów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
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NIEOBECNI (3) 

Renata Mirosław, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała wprowadzona jako pkt 15 z bieżących uchwał. 
 

3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

m.p.z.p. części wsi Bobrowiec 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. 

części wsi Bobrowiec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) 

Renata Mirosław, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała wprowadzona jako pkt 16 z bieżących uchwał. 
 

4) Uzupełnienie porządku obrad: wniosek o zdjęcie uchwały 6.9 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: wniosek o zdjęcie uchwały 6.9.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Obłoza 

NIEOBECNI (3) 

Renata Mirosław, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała zdjęta z programu sesji. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26.08. 2020 

r. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26.08. 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

NIEOBECNI (3) 

Renata Mirosław, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Protokół przyjęto. 

 

3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Putkiewicz poinformował o następujących wydarzeniach i zrealizowanych 

zadaniach: 

1) uczestniczył w rozpoczęciu nowego roku szkolnego  

2) usprawniono system przyjęć interesantów poprzez uruchomienie systemu wydawania 

numerków (najwięcej interesantów jest do Wydziału WSO, dlatego zwiększona będzie 

ilość stanowisk przyjęć interesantów do 7 – od 28.09.20 wejście do urzędu będzie przez 

salę konferencyjną, gdzie będzie poczekalnia w okresie jesienno-zimowym) 

Burmistrz Kułakowska-Michalak podała aktualną sytuację epidemiologiczną Gminie 

Piaseczno na dzień 15.09.2020r; 

 3 osoby w izolacji 

 269 osób na kwarantannie 

 Od rozpoczęcia roku szkolnego 9 nauczycieli z SP Nr 4 na kwarantannie , w związku 

ze stwierdzenie COVID-u u jednej z nauczycielek – 4 klasy drugie były na zdalnym 

nauczaniu 

 Kupione zostały zamgławiacze do dezynfekcji w szkołach i przedszkolach, które 

rozpoczęły rok szkolny zgodnie z wytycznymi i przepisami 

Na zakończenie pani burmistrz podkreśliła, że sytuacja jest unormowana i wszyscy 

przyzwyczaili się do reżimu sanitarnego. Apelowała, aby rodzice nie wysyłali chorych 

dzieci do szkoły. 
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Burmistrz Putkiewicz poinformował o bieżących sprawach: 

 Odbywa cykle spotkań z mieszkańcami w sprawie funduszy sołeckich i 

czekają na wybory sołtysów 

 Odbyło się spotkanie w sprawie komunikacji autobusowej (ZTM i L) 

 Odbywają się spotkania w sprawie budowy dróg, tam gdzie jest 

uregulowana własność  

 Odbyło się spotkanie z prezesem WFOŚ w sprawie dotacji na zakup 

samochodu pożarniczego 

 Odbyło się spotkanie w sprawie ul. Zagajnkowej 

 Uczestniczył w posiedzeniu Stowarzyszenia Metropolii Warszawskiej w 

sprawie podziału Mazowsza i zmian w gospodarce odpadami 

 Uczestniczył w posiedzeniu Rady Seniorów i uroczystościach z okazji 

wybuchu II wojny światowej – 1.09. 

 

4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

– przedstawił pan Piotr Obłoza 

1. 29.08.20r – uroczystości na Leśnej Polanie w Pilawie, przy pomniku Pamięci 

Żołnierzy AK Pułku Baszta, poległych w Lasach Chojnowskich w trakcie Powstania 

Warszawskiego 

2. 01.09.20r – 81 Rocznica Września 1939r uroczystości przy kwaterze wojennej na 

Cmentarzu Parafialnym  

3. 05.09.2020 – XII bieg Frog Race 

4. 06.09.2020 –III Memoriał Sławomira Rosłona w lekkiej atletyce na Stadionie 

Miejskim 

5. Udział w spotkaniach zespołu historycznego p. Magda 

6. Udział we wtorkowych kierownictwach gminy p. Mgda (on-line) 

7. Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

8. Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 

9. Współpraca z Biurem Rady 

4. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 

 

6. Bieżące uchwały: 
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1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 18.12.2019 r. – wersja poprawiona 

Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy, która poinformowała o 

autopoprawkach burmistrza zawartych w wersji poprawionej uchwały. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała wersję pierwotną bez autopoprawek 

burmistrza. 

Radny Maicki dodał od siebie, że budżet gminy powinien być zwiększony o kwotę 1,7 

mln zł wynikającą z podwyżek nauczycieli, a ta pozycja nie była planowana. 

Komisja Sportu, Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

Radna Walczak poparła wypowiedz pana Maickego i przy okazji podziękowała 

burmistrzom, dyrektorom szkół, przedszkoli i rodzicom za sprawne rozpoczęcie roku 

szkolnego w dobie pandemii. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

18.12.2019 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 

Uchwałę podjęto. 

 

2) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piaseczno na lata 2020-2036. 

Referowała pani Kowalska – skarbnik gminy, która poinformowała, że do uchwały 

zostaną wprowadzone autopoprawki wynikające z podjętej dziś uchwały budżetowej oraz  

autopoprawka w zadaniu  -„poprawa bezpieczeństwa wokół szkoły w Złotokłosie” – po 

otwarciu ofert zwiększenie na zadaniu o 70 tys. zł, co pozwoli rozstrzygnąć przetarg 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę oraz uchwały 3 i 4. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piaseczno na lata 2020-2036.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 

Uchwałę podjęto. 

 

3) W sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

28 sierpnia 2019r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 

Referował sekretarz pan Czapski. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 

sierpnia 2019r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwałę podjęto. 

 

4) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 

nieruchomości położonej w obr. 8, przy ul. Energetycznej w Piasecznie. 

Referowała pani Zielińska-Woszczyk – Naczelnik GGG. (Nr 4 – Nr 7) 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 

położonej w obr. 8, przy ul. Energetycznej w Piasecznie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
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Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 
 

5) W sprawie zmiany uchwały nr 594/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działek nr 34 i nr 25/51 w 

Żabieńcu na rzecz użytkownika wieczystego 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 594/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działek nr 34 i nr 25/51 w Żabieńcu na 

rzecz użytkownika wieczystego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

6) W sprawie zmiany uchwały nr 592/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działki 20/6 w Żabieńcu na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 592/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działki 20/6 w Żabieńcu na rzecz 

użytkownika wieczystego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

7) W sprawie zmiany uchwały nr 593/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
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dnia 26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działki 20/7 w Żabieńcu na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 593/XXVIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

26.08.2020r. w sprawie sprzedaży na własność działki 20/7 w Żabieńcu na rzecz 

użytkownika wieczystego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

8) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego podjętego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 483/XVIII/2016 z 

dnia 17.02.2016r. i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 966/XXXIV/2017 z dnia 

24.05.2017r. zmieniającą Uchwałę Rady Miejskiej w Piasecznie nr 483/XVIII/2016 z 

dnia 17.02.2016r. 

Uchwały referowała pani Anna Pakulińska – Naczelnik UiA. (Nr 8 – 10) 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego podjętego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 483/XVIII/2016 z 

dnia 17.02.2016r. i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 966/XXXIV/2017 z dnia 

24.05.2017r. zmieniającą Uchwałę Rady Miejskiej w Piasecznie nr 483/XVIII/2016 z 

dnia 17.02.2016r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

9) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego podjętego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 
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z dnia 21.11.2012r. i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1260/XL/2017 z dnia 

13.12.2017r. zmieniającą Uchwałę Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z 

dnia 21.11.2012r. 

 

- zdjęta z programu sesji 

 

10) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 928/XXXIII/2017 z 

dnia 19.04.2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego uchwałą 

Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. w granicach 

terenów urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami: 1 P-S, 2 

P-S, 3P-S/U, 4P-S/U, 5 P-S/U, 1KD-TSsp, 1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-W, 2I-E, 3KD-p. 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała uchwały 

od nr 10 do nr 12 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 928/XXXIII/2017 z dnia 

19.04.2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. w granicach terenów 

urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami: 1 P-S, 2 P-S, 3P-S/U, 

4P-S/U, 5 P-S/U, 1KD-TSsp, 1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-W, 2I-E, 3KD-p..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) 

Dorota Kłos 

Uchwałę podjęta. 

 

11) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 

zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2862W (ul. Wojska Polskiego) w 

Piasecznie. 

Referowała pani Kozicka – Ryszka z MT. 

Burmistrz Putkiewicz poinformował, że gmina ma uzgodniona koncepcję skrzyżowania 

ul. Wojska Polskiego z ul. Okulickiego i będzie wykonywała projekt. Koszt przebudowy 

skrzyżowania wyniesie około 80 mln zł, którego to kosztu nie może ponieść sama. Gmina 

przejmuje fragmenty dróg, żeby ułatwić projektowanie. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 

zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2862W (ul. Wojska Polskiego) w Piasecznie.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

12) W sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Piaseczno 

zmienionej uchwałą nr 578/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

15.07.2020r. 

Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO. 

Głos zabrał pan Czerski – pełna wypowiedz. 

 Proszę o odrzucenie uchwały proponowanego wzoru deklaracji za śmieci oraz o 

uchwalenie wzorów deklaracji takie jakie ma Gmina Wołomin w dwóch wersjach: dla 

zabudowy jednorodzinnej liczonej od ilości osób  i dla zabudowy wielorodzinnej 

liczonej od m3 wody na sesji która musiałaby być zwołana w trybie nadzwyczajnym 

przed 1  października tego roku. Na sesji nadzwyczajnej też  musiało być uchwalone 

ponownie stawki za śmieci liczonej od osoby i za m3 wody dla tych dwóch wariantów. 

Gmina Wołomin uchwaliła stawki na poziomie  26,5 zł liczone od osoby i 11 zł za m3 

wody, które obowiązują od 1 lipca tego roku. Nadmienię tylko, że Gmina Wołomin, 

jest gminą mniejszą dwukrotnie pod względem powierzchni i ludności do Gminy 

Piaseczno, ale jest tak samo gminą podwarszawską, więc musi tyle samo płacić na 

instalacjach za utylizacje co Gmina Piaseczno. W mojej opinii  system wprowadzony  

w proponowanym  kształcie przez Gminę Piaseczno liczony wyłącznie od osoby w 

kwocie 36,38 zł, może spowodować że obecny system gospodarki odpadami może 

się załamać, to znaczy ilość osób będzie maleć w składanych deklaracjach, a ilość 

śmieci pozostanie na ty samym poziomie albo ulegnie zwiększeniu. W ewidencji 

ludności zgłoszonych jest ok 80 000 osób, zadeklarowanych w systemie jest ok. 88 000 

osób, a z ilości produkowanych śmieci która wyniosła 35 000 ton w 2019 roku, co przy 

wskaźniku średnio w ilości 332 kg na mieszkańca, które podaje Główny Urząd 

Statystycznych, wychodzi że w Gminie Piaseczno mieszka około 105 421 

mieszkańców. Gdyby wziąć podzielić koszty w kwocie 28,5 mln zł jaką gmina ponosi 

rocznie przez tą liczbę mieszkańców jaką określiłem 105 421 i ilość miesięcy w roku, 

to wychodzi 22,52 zł na osobę, czyli zbliżone do stawki  na osobę co ma Gmina 

Wołomin. Więc widać, że system jest dużo niedoszacowany w deklaracjach o jakieś 
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15 000-17 000 osób. Jeśli ceny będą rosnąć na instalacjach dalej, to Gmina Wołomin 

ma jeszcze możliwość podniesienia stawek, a Gmina Piaseczno już nie, bo stawka 

36,38 jest już stawką maksymalną, na którą  pozwala ustawa. I jaki ruch pozostanie 

burmistrzowi Piaseczna aby zbilansować system? Czy karanie podwójnymi stawkami 

za niesegregacje śmieci w budynkach wielorodzinnych, co może spowodować konflikt 

gminy z mieszkańcami, szczególnie że śmieciarki zabierają wszystko za jednym razem 

i przy tym wszystko mieszając? Czy może pokrywanie systemu z bieżących dochodów, 

przy cięciu wydatków i nowelizacja budżetu gminy? Czy przejście na inny system ? 

Więc moim zdaniem  w tym przypadku „lepiej zapobiegać, niż leczyć” i poprawić 

błędy zanim system zacznie działać na nowych zasadach. Jeśli system zacznie się  

załamywać, to radni Prawa i Sprawiedliwości , którzy sprzeciwiali podwyżką za śmieci, 

będą mieli korony dowód, na to, że burmistrz nie radzi sobie z system odpadami. Jeśli 

dzięki temu zabiegowi wprowadzenia dwóch deklaracji w Gminie Piaseczno ilość 

wpływów ulegnie zwiększeniu, a ilość śmieci pozostanie na tym samym poziomie, to 

znaczy że system zostanie utrzymany, a ty samym w jakiś sposób uratowany.    

 

Jeśli faktycznie na terenie Gminy Piaseczno z ilości generowanych śmieci, liczba 

mieszkańców zwiększyła się powyżej 100 000 mieszkańców, to wam jako radnym 

powinno zależeć aby  podjąć działania (np. dwie deklaracje za śmiecie co proponuję), 

które zachęcą mieszkańców do nieunikania zgłoszenia się do ewidencji ludności w 

Urzędzie Gminy, ponieważ od tego zależy Państwa maksymalna dieta, która powinna 

się zwiększyć oraz Rada Miejska Gminy Piaseczno powinna zostać uzupełniona o 

dwóch radnych, a tym samym pytanie czy nie  powinny się odbyć wybory 

uzupełniające? Należy zadać pytanie: Czy osoba, która nie jest zgłoszona w deklaracji 

za śmieci  zgłosi się do ewidencji ludności że tu mieszka? Moim zdaniem: nie będzie 

ryzykować, będzie tego unikać. Dziwna jest też jest sytuacja, że w ewidencji ludności 

jest zgłoszone ok. 80 000 osób, a według deklaracji jest 88 000 osób? Prosiłbym o 

wyjaśnienie tego zjawiska. 

 

 Prosiłbym o ustosunkowanie się do tego  co powiedziałem Radcy Prawnego czy 

powinny nastąpić zmiany w Radzie Miejskiej Gminy Piaseczno pod względem diet 

oraz składu rady, jeśli na terenie gminy mieszka faktycznie powyżej 100 000 osób oraz 

czy powinna się odbyć w takim razie sesja nadzwyczajna aby unormować sprawę 

śmieci i wyjaśnić sprawę ilości mieszkańców, Pani naczelnik: na ile system gospodarki 

odpadami nie jest szczelny w Gminie Piaseczno, a ty samym prośba ocenę do moich 

wyliczeń i do rozwiązania zastosowanego w Gminie Wołomin? Do Pana Burmistrza 

jak wyglądają rozmowy ze wspólnotami i spółdzielniami, czy są one wstanie upilnować 

system gospodarkami śmieciowymi ich zdaniem? Dziękuję. Deklaracje jakie ma 

obecnie Gmina Wołomin przekaże Przewodniczącemu Rady.  
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Pani Wysocka – Naczelnik Go wyjaśniła, że nie zmienia się wzoru deklaracji, zanim 

nie zmieni się sposobu naliczania stawki. Jeżeli będzie taka wola Rady, to muszą być 

podjęte odpowiednie uchwały. 

Burmistrz Putkiewicz zapewnił, że cały czas zastanawiają się nad zmianą systemu 

naliczania opłat za odpady. Wg niego dane GUS-owskie są zaniżone, a system 

naliczania wg zużycia wody powoduje, że mieszkańcy zaczynają bardzo  oszczędzać 

wodę, co też nie jest dobre. Na podstawie doświadczenia innych gmin można 

wykorzystać ich dane i przystąpić do omawiania tematu na komisjach. 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Piaseczno zmienionej uchwałą 

nr 578/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15.07.2020r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 

Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Czajkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

Uchwała podjęta. 

 

13) W sprawie uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie Gminy 

Piaseczno 

Referował pan Czapski – sekretarz gminy Piaseczno, który zgłosił następujące 

autopoprawki do uchwały: 

1) §7 ust.2 po wyrazach „rady sołeckiej” wprowadza się zapis w brzmieniu „w trakcie 

trwania kencji, kadencja nowo wybranego sołtysa lub członka rady sołeckiej 

upływa wraz z końcem kadencji tych organów” 

2) W §12 – 2 autopoprawki: ust.5 w brzmieniu:” opinie rady sołeckiej przyjmowane są 

w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów w obecności co najmniej 

połowy składu jej członków”, oraz skreślony ust. 9 
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3) §35 ust. 8 otrzymuje brzmienie: „zebranie wiejskiej może składać wnioski 

określające cele wydatkowania dochodów, o których mowa w ust. 7” 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Pani Górzyńska – przewodnicząca Komisji Statutowej, poinformowała, że komisja 

pracowała nad uwagami złożonymi w czasie konsultacji i cześć uwag została przyjęta a 

cześć nie.  

Ostatecznie Komisja Statutowa pozytywnie zaopiniowała statut  dla 31 sołectw a w 

wyniku dyskusji skierowała wniosek o opracowanie odrębnego statutu dla Sołectwa 

Józefosław. Statut taki został opracowany i został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisje Statutową. 

    Głosowano w sprawie: 

W sprawie uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie Gminy Piaseczno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

14) w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Józefosław 

Referował pan Czapski – sekretarz gminy, który przedstawił 2 autopoprawki: 

1) §12 ust. 4 – zamiast słowa „podejmowane” będzie „przyjmowane” 

2) §34 ust.1 pkt. – błędy techniczne – średniki i kropki 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Józefosław.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
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Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Mirosław 

Uchwała podjęta. 

 

15) w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 RM w Piasecznie z dnia 

17.06.2020r w sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych 

zlokalizowanych na terenach stanowiących własność G. Piaseczno niebędących 

drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za 

korzystanie z tych parkingów 

Referował pan Rasiński – Naczelnik IT. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 RM w Piasecznie z dnia 17.06.2020r w 

sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na 

terenach stanowiących własność G. Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz 

ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (3) 

Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

Uchwała podjęta. 

 

16) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. części wsi Bobrowiec 

Referowała pani Pakulińska – Naczelnik UiA 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. części wsi Bobrowiec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

Uchwała podjęta. 

 

7. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza przypomniał, że wszyscy radni otrzymali projekt 

harmonogramu prac nad budżetem na 2021. Prosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

niego. 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Stasiak z Powiatowego Zespołu 

Doradztwa Rolniczego, która poinformowała o o utworzeniu platformy internetowej 

mazowiecki ebazarek – WWW.mazwowieckiebazarek.pl 

Celem tego serwisu jest pomoc mieszkańcom obszarów wiejskich w sprzedaży swoich 

produktów. Produkty można odbierać osobiście, mogą być dostarczane do kupującego 

lub wysyłane. 

Radna Renata Mirosław wróciła do sprawy remontu ul. Borowej na odcinku od ul. 

Okrężnej do ul. Zielnej informując, że mieszkańcy oczekują konkretnych działań w tej 

sprawie. 

Radny Rosa odpowiedział, że był wnioskodawcą odwodnienia rejonu ul. Borowej oraz 

przebudowy ul Redutowej, Konopnickiej i Okrężnej. Temat już od dawna jest w 

budżecie. 

Radna Magdalena Woźniak wnioskowała o przeszkolenie nowych radnych z procedury 

inwestycji drogowych i tzw. „elementarza samorządu” 

 

8. Zamknięcie sesji. 

O godzinie 12.15 Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w 

Piasecznie.   

Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 
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Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 

 


